

SAMEDI / SATURDAY		March 14 mars
5:00pm	Moose Creek	Jeannine Bazinet (1er anni.) rec. par Lionel Bazinet et famille
DIMANCHE / SUNDAY (4e dimanche de Carême / 4 th Sunday of Lent)		March 15 mars
9:00am	Moose Creek	pour les paroissien/nes
10:30am	Crysler	1) Norman Piché (1er anni.) rec. par Monique, Nicholas et Mélanie 2) Hubert Benoit (2e anni.) rec. par Ghislaine
LUNDI / MONDAY		March 16 mars
9:00am	Moose Creek	<i>pour les fidèles dans le besoin / for the faithful in need</i>
MARDI / TUESDAY		March 17 mars
8:45am	Crysler	Lise Morin et Mariette Desrochers rec. par Claire et Robert McLeod
7:00pm	Crysler	<i>Réunion mensuelle des C. de C. (6809) au Ice Shack</i>
MERCREDI / WEDNESDAY		March 18 mars
9:00am	Moose Creek	Réjean Martin, quête aux funérailles
JEUDI / THURSDAY (St Joseph, époux de la Vierge Marie, patron principal du Canada, solennité / St. Joseph, spouse of the Blessed Virgin Mary, Patron of the Universal Church, Principal Patron of Canada, Solemnity)		March 19 mars
8:45am	Crysler	Antonio Sabourin rec. par Auraliene Perras
7:30pm	Crysler	<i>Célébration pénitentielle avec confession / Penance Celebration with Confession</i>
VENDREDI / FRIDAY		March 20 mars
7:00pm	Moose Creek	<i>Chemin de Croix / The Way of the Cross</i>
7:30pm	Moose Creek	Jeannine Bazinet rec. par Louise Worthy et sa famille
SAMEDI / SATURDAY		March 21 mars
5:00pm	Moose Creek	Yvette Delaney req. by Ed & Fran Lacelle
DIMANCHE / SUNDAY (5e dimanche de Carême / 5 th Sunday of Lent) <i>(Collecte pour Développement et Paix / Collection for Development & Peace)</i>		March 22 mars
9:00am	Moose Creek	Céline Provost rec. par Gaylord et Jeannette Atkins
10:30am	Crysler	pour les paroissien/nes

Notre-Dame-des-Anges.

Our Lady of the Angels:

March 8 mars

Enveloppes / Envelopes: \$900.00

Loose: \$84.00

Votive Candles: \$25.00

Easter Flowers: \$255.00

Share Lent: \$100.00

Loto – Moose Creek:

Gagnant – Winner: \$50.00

Robert Brisson

Merci beaucoup! Thank you very much!

Lampe du sanctuaire pour le mois de mars:

Madeleine Pitre

Notre-Dame-du-Rosaire.

Our Lady of the Rosary:

March 8 mars

Dimanches: \$714.00

Chauffage: \$50.00

Fleurs: \$95.00

Loto – Crysler:

Gagnant – Winner: \$50.00

Michel Lefebvre

(Site internet/Web Site: <http://www.ndr-crysler.ca>)

CRYSLER : Souper communautaire le 20 mars de 17h – 19h. Bouilli irlandais préparé par le Comité des citoyens de Crysler. 5 ans et moins: gratuit; 6 ans – 12 ans 5\$; 12 ans et plus 8\$.

CRYSLER: Community Dinner on March 20, 5pm-7pm. Irish Stew prepared by Crysler Citizen Committee. 5 years and under free; 6-12 years \$5; 12 and up \$8.

APPLE HILL: K. of C. Council 9780 cordially invites everyone to their breakfast on Sunday, March 22, 2015 from 9:00am to 12:00 noon at St. Anthony's Parish Hall. Free will offering.

CRYSLER: Dîner des sucres le dimanche 29 mars, de 10h30 à 13h00 au Centre communautaire de Crysler. Au menu : oeufs, bacon, saucisses, fèves au lard, tire sur neige (\$1.00), crêpes et sirop d'érable. Musique par Pierre et Éloïse Lafèche. Admission : adultes et ados : \$12.00; enfants de 5 à 11 ans : \$5.00; enfants de moins de 5 ans: gratuit.

CRYSLER: Sugar Bush Brunch on Sunday, March 29th, from 10:30 am to 1:00 pm at the Crysler Community Centre. Menu: eggs, bacon, sausages, baked beans, taffy on snow (\$1.00), pancakes and maple syrup. Music by Pierre & Éloïse Lafèche. Admission: Adults & Teens: \$12.00; Children from 5 to 11: \$5.00; Children under 5: free.

MOOSE CREEK : Spring Concert hosted by OLA's CWL, on Sunday, April 26, 2015, at Our Lady of the Angels Church beginning at 2pm, featuring local talents. \$5.00, light lunch included. Everyone Welcome!

MAXVILLE: Children's Programs@Maxville: Story Time on March 17th, 4:30pm. Stories are for everyone. Join Amy for an evening of stories all based around a theme. Hosted by SD&G County Library – Maxville Branch, 2 Spring St. Info: 613-527-2235. <http://www.sdqlibrary.ca>.

CORNWALL: RALPH MARTIN RALLY! - ENCOUNTER JESUS! live at the Agora Catholic Centre! All are welcome Friday March 27 from 7-9p.m. and on Saturday March 28 from 9a.m. to Noon. Cost is \$10 on line at www.heartsablaze.ca or you can call (613-703-7823), \$15 at the door. A free will offering for Ralph Martin will be taken.

- TALKS:
1. Encounter with Jesus and Call to Mission
 2. Encounter with Jesus and Call to Holiness
 3. Encounter with Jesus in the Gift of the Holy Spirit

CORNWALL : FILM AU CHOIX DE L'ÉVÊQUE : « *MOLOKAI, La vie du Père Damien* » du 20 au 26 mars 2015 au Cinéma Port à 19h00; Matinées le lundi et mercredi à 14h00. Le Père Damien de Molokai, Joseph de Veuster, naît à Tremelo, un petit village proche de Louvain, le 3 janvier 1840. Le 10 mai 1873, le bateau du Père Damien accoste à Kalaupapa, sur l'île Molokai. Mgr Maigret présente le Père Damien aux lépreux. La nouvelle fit les grands titres des journaux d'Hawaï. Ce soir du 10 mai, le Père Damien n'a pour bagage que son bréviaire et son chapelet, dort à l'abri d'un pandanus, à côté de l'église Sainte-Philomène. Pendant 16 ans, jusqu'à sa mort, Damien s'est enfermé, jusqu'à s'ensevelir, avec les lépreux de l'île de Molokai. Pour le missionnaire, c'est l'aboutissement d'un cheminement intérieur.

CORNWALL: NEW EVANGELIZATION SUMMIT 2015: WHEN: Friday April 24 from 6:30 p.m. to 9:15 p.m. & Saturday April 25 from 9 a.m. to 4:45 p.m. **WHERE:** Agora Catholic Centre (301 McConnell Avenue) **COST:** \$65.00, includes lunch on Saturday. Speakers include: Scott Hahn, Ralph Martin, Patrick Coffin, Jo-Ellen Gregus, Fr. Michael Gaitley, Fr. James Mallon, Ken Yasinski and Michael Dopp. **TO REGISTER:** www.newevangelization.ca.

CORNWALL: The St. Columban's Catholic Women's League will be holding their annual St. Patrick's Day Tea and Bake Sale on Tuesday, March 17, 2015 from 1:30 pm till 3:00 pm at the Activity Centre (Room 201 - Agape Centre). There will be a bake sale, candy table and basket draw. Admission \$6.00.

PRO-LIFE CORNWALL PRO-VIE: Attention à tous ceux qui aiment la bonne bouffe!! Notre souper Spaghetti aura lieu au Centre Catholique Agora le dimanche 22 mars 2015 de 16h30 à 18h00. "Take out" est disponible. Coût: Adultes: 8.00\$, enfants moins de 12 ans: gratuit. Don de desserts sont appréciés.

Faith in Action

The Supreme Court has given Parliament a year to enact a new law with respect to assisted suicide. But Parliament has the power to act right now - by invoking the Canadian Charter of Rights and Freedoms' little-used "notwithstanding clause", which allows Parliament to override a court ruling. We need to urge Parliament to invoke the "notwithstanding clause" and craft a law that will protect vulnerable Canadians from this ruling. It should be noted that in 2010 MPs overwhelmingly rejected a proposal to legalize euthanasia in 2010 by a vote of 228 to 59. Lifesitenews has an online petition with respect to Assisted Suicide in Canada. Please consider clicking over to sign it. <https://www.lifesitenews.com/petitions/stop-assisted-suicide-in-canada>

Dimanche prochain : collecte du Carême de partage pour DÉVELOPPEMENT ET PAIX à l'occasion du Dimanche de la solidarité!

« L'argent doit servir et non pas gouverner! Le pape aime tout le monde, riches et pauvres, mais il a le devoir, au nom du Christ, de rappeler que les riches doivent aider les pauvres, les respecter et les promouvoir. Je vous exhorte à la solidarité désintéressée et à un retour de l'économie et de la finance à une éthique en faveur de l'être humain. »

Le pape François, *La joie de l'Évangile*, 58.

Le 22 mars prochain marque le Dimanche de la solidarité, le 5^e dimanche du carême. Pour souligner l'occasion, nous mènerons une collecte du Carême de partage en soutien à DÉVELOPPEMENT ET PAIX. Votre générosité et votre solidarité sont essentielles à la mission de l'organisme, ainsi qu'à sa capacité d'aider, de respecter et de défendre les personnes pauvres. N'oubliez pas d'apporter votre enveloppe du Carême de partage pour faire votre offrande. On peut aussi faire un don par téléphone ou en ligne. Si vous désirez en apprendre davantage sur les progrès réalisés grâce à vos dons, consultez le matériel du Carême de partage qui se trouve à l'entrée de l'église ou visitez le devp.org. Merci de votre appui!